
 
 

 

 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 3. november 2020 
 
Deltagere ved mødet:  
Jesper Steen Tastesen (Formand), Stine Magnussen (Næstformand), Jeppe Nielsen, Thomas Graven, 
Thomas Faldslund, Karen Louise Reeh, Henrik Larsen, Claus Roholt, Bente Karkov, Helle Hjorth og Kåre 
Mortensen 

 
Afbud: 
 
Fraværende: Emil Lind, Mathis Kristiansen, 
 
Referant: Kåre Mortensen 
 

1. Godkendelse af dagsorden, ordstyrer og evt. 

bemærkninger til referat fra seneste møde  

 

 

Ordstyrer: Helle Hjorth 

2. Bestyrelsen: 

 

  

Corona - er der ansat ekstra midlertidigt personale til at 

hjælpe børn/ lærere med afstand afsprit og håndvask i 

pauser? Og i skift fra skole til SFO? Her tænker jeg op 

smittespredning mellem lærere og elever og elever 

mellemårgange/ klasser. 

 

Visirer og mundbind til rådighed for personale? 

mundbind ved ud af huset aktiviteter med elever 12+ 

fremadrettet. 

 

Mundbind-krav om dette for forældre på skolens matrikel? 

  

Skolens aktiviteter og traditioner nu i coronatider. 

Ønske om drøftelse og beslutning om en konkret 

udmelding fra skolebestyrelsen.  

 

 

 

Kontaktforældrenes rolle – herunder skolens princip nr. 4 

stk. 2. 

 

 

Der er ikke ekstra midlertidigt personale mere. 

Fortsat havedøre – derefter håndhygiejne. 

Forskellige indgange. 

Ved skift – håndvask. 

Der er klude til hænder og klude til overflader. 

I forhold til visirer og mundbind henvises til brev fra 

skolechefen. 

Der er ture ud af huset hvor der bruges mundbind for 

elever over 12 år. 

 

Der bliver ikke arrangeret sociale aktiviteter i forbindelse 

med jul. 

 

Aktiviteter med andre skoler er stoppet. 

 

 

 

 

 

 

 

Fokus på hvordan vi får motiveret forældre. 

Ide om at lave en pjece/materiale der kort fortæller om 

rollen og arbejdet som kontaktforældre. Pjecen sendes ud 

med dagsordenen til forældremødet. 

Skal give forældre muligheden for at vide hvad det 

indebærer inden forældremødet hvor der bliver valgt 

kontaktforældre. 



Vores princip er fint, men pjecen kan brede det lidt mere 

ud. Få det brandet. 

Skole-Forældre har en pjece vi lader os inspirere af. 

Tanken er at pjecen sendes ud inden første 

forældremøde. 

Alle kontaktforældre indkaldes til fælles møde. 

Ledelsen sikrer at personalet er orienteret.  

Vi starter stille op og ser hvordan det udvikler sig. 

Pjecen skal på hjemmesiden. 

Skolebestyrelsen bakker op om arbejdsgruppens ide om 

pjece og fælles møde for kontaktforældre. 

Pjecen sættes på til næste lærermøde. 

 

Møde med maks.10 personer kombineres onlinemøde 

fastholdes. Mulig dato 18. november 19.00. 

 

 

3. Nyt fra eleverne 

 

 

 

Intet nyt 

 

  

4. Nyt fra medarbejderne 

 

 

 

Bente orienterede om hvilke udringer der er i SFO2 efter 

mobilforbud. Det er sværere at tiltrække især drengene, 

da der er digitale muligheder der trækker i dem. 

Måske er der også elever der er blevet vant til at gå 

tidligere hjem i forbindelse med corona. 

 

Der er måske flere forskellige årsager til at de ikke bruger 

SFO2 så meget. 

Vi undersøger mulighederne for digitale tilbud, der fortsat 

passer til aldersgruppen. 

Hvordan kan vi blive nysgerrige på hvorfor nogle elever 

vælger SFO2 fra? 

Kan man gøre E-sport til en del af klubtilbuddet blev 

debatteret for/imod? 

Har vi de rigtige tilbud i klubben? 

Punktet vil blive taget op på næste SFO-møde. 

Hvordan kan forældre inddrages? 

 

Blandt lærerne er corona fortsat et emne. Der er fortsat 

lærere der er utrygge. 

Trivselsundersøgelsen er også et tema. 

 

5. Nyt fra ledelsen, herunder bl.a. budgetopfølgning 

 

 

Forårs-SFO 

 

 

 

 

 

 

 

Trivselsmålingen 

 

 

 

Budget ser fint ud. Vi har et par store udgifter inden jul, 

men det er der penge til. 

 

Første møde hvor kommende forårs-SFO børn kan 

komme og se skolen er som udgangspunkt svært at 

gennemføre pga. corona. 

Der bliver efterspurgt en anden løsning, da det har været 

oplevet som noget kommende elever har sat pris på. 

Der overvejes en ”corona-venlig” model. 

 

 

Trivselsmålingen har været på MED og 

afdelingsmøderne. I første del har det primært været så 

mange input som muligt. 

Vi har fået tilbagemelding fra afdelingerne på hovedemner 

man ønsker der tages op. 



Vi laver en helt MED dag hvor det videre arbejde 

besluttes. 

 

Der er stor forskel på skole og SFO. 

Der er forskel på børneskole og ungeskole. Derfor er det 

videre arbejde delt op. 

Punktet kommer på næste møde. 

Begge AMR inviteres til næste møde. 

 

6. Forslag: 

 

 

 

 

 

7. Evt.  

 

 

 

HUSK: Ændringer/forslag til kommende dagsorden skal 

lægges ind i dagsorden senest 4 dage før. 

  

 


